
LOVE (QUÉBEC) INVITES YOU TO
CELEBRATE OUR 30TH
ANNIVERSARY AT THE PHI CENTRE!
Join us for a celebration of LOVE's 30 years of social impact and changing the
lives of young people in our communities at LOVE's 30th Anniversary Benefit
Event! 

When: 
November 30th 
5:30PM to 7:30PM

Where:
PHI Centre
407 Saint Pierre

$125

L O V E  Q U É B E C  I N V I T E S  Y O U  T O

L O V E ' S  3 0 T H  A N N I V E R S A R Y

B E N E F I T  E V E N T

Thursday November 30th, 

5:30PM to 7:30PM

PHI Centre, 407 Saint Pierre

Celebrating the incredible milestone of 30 years of social impact, we are
thrilled to invite you to join us on Thursday November 30th from 5:30pm to
7:30pm at Montreal’s magnificent contemporary art venue, the PHI Centre.
The night will feature a cocktail dinatoire and refreshments, entertainment and
an exclusive luxury auction. Guests will have the opportunity to view creations
from our young artists, while connecting with our vast network of supporters
and making a tangible contribution to youth mental health and violence
prevention.

Help us secure the next 30 years of social impact and join us for this milestone
event! Stay tuned to find out what incredible luxury experiences and prizes will
be presented at the silent auction.

Tickets here: https://www.zeffy.com/fr-CA/ticketing/bef5ab6c-2f6e-4f0d-8c74-
8f3a3ecd75f8



LOVE (QUÉBEC) VOUS INVITE À
CÉLÉBRER NOTRE 30E ANNIVERSAIRE
AU CENTRE PHI!
Rejoignez-nous pour célébrer les 30 ans d'impact social de LOVE et de la
transformation de la vie des jeunes dans notre communauté à notre Gala de
Levée de Fonds!

Quand:
30 novembre
17h30 à 19h30

Où:
Centre PHI
407 Saint Pierre

Pour célébrer l'incroyable anniversaire de nos 30 ans d'impact social, nous
sommes ravis de vous inviter à nous rejoindre le jeudi 30 novembre de 17h30 à
19h30 dans le magnifique lieu d'art contemporain de Montréal, le Centre PHI.
 La soirée comprendra un cocktail dinatoire et des rafraîchissements, des
divertissements et une vente aux enchères de luxe exclusive. Les invités auront
l'occasion de voir les créations de nos jeunes artistes, tout en se connectant avec
notre important réseau de supporters tout en apportant une contribution réelle
à la santé mentale des jeunes et à la prévention de la violence.

 Aidez-nous à assurer les 30 prochaines années d'impact social et rejoignez-nous
pour cet événement marquant! Suivez-nous pour découvrir les incroyables
expériences de luxe et les prix qui seront présentés lors de la vente aux enchères
silencieuse.

Billets: https://www.zeffy.com/fr-CA/ticketing/bef5ab6c-2f6e-4f0d-8c74-
8f3a3ecd75f8

L O V E  Q U É B E C  V O U S  I N V I T E  À  N O T R E

L E V É E  D E  F O N D S  P O U R

C É L É B R E R  L E S  3 0  A N S  D E

L O V E  ( Q U É B E C )

Jeudi 30 novembre, 2023

17h30 à 19h30

Centre PHI, 407 Saint Pierre

125$


